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[bookmark: _Hlk101116044][bookmark: _Hlk101116197][bookmark: _Hlk101118139][bookmark: _Hlk101118186]Αναλυτική κλίση ρήματος «ἔχω / ἔχομαι»
 
Ενεργητική Φωνή
 
Ενεστώτας
Οριστική : ἔχω, ἔχεις, ἔχει, ἔχομεν, ἔχετε, ἔχουσι(ν)
Υποτακτική : ἔχω, ἔχῃς, ἔχῃ, ἔχωμεν, ἔχητε, ἔχωσι(ν)
Ευκτική : ἔχοιμι, ἔχοις, ἔχοι, ἔχοιμεν, ἔχοιτε, ἔχοιεν
Προστακτική : ---, ἔχε, ἐχέτω, ---, ἔχετε, ἐχόντων (ή ἐχέτωσαν)
Απαρέμφατο : ἔχειν
Μετοχή : ἔχων, ἔχουσα, ἔχον
 
Παρατατικός
Οριστική : εἶχον, εἶχες, εἶχε, εἴχομεν, εἴχετε, εἶχον
 
Μέλλοντας
Οριστική : ἕξω, ἕξεις, ἕξει, ἕξομεν, ἕξετε, ἕξουσι(ν)
ή σχήσω, σχήσεις, σχήσει, σχήσομεν, σχήσετε, σχήσουσι(ν)
Ευκτική : ἕξοιμι, ἕξοις, ἕξοι, ἕξοιμεν, ἕξοιτε, ἕξοιεν
ή σχήσοιμι, σχήσοις, σχήσοι, σχήσοιμεν, σχήσοιτε, σχήσοιεν
Απαρέμφατο : ἕξειν\ή σχήσειν
Μετοχή : ἕξων, ἕξουσα, ἕξον   	ή σχήσων, σχήσουσα, σχῆσον
 
Αόριστος Β΄
Οριστική :ἔσχον, ἔσχες, ἔσχε(ν), ἔσχομεν, ἔσχετε, ἔσχον
Υποτακτική : σχῶ, σχῇς, σχῇ, σχῶμεν, σχῆτε, σχῶσι(ν)
Ευκτική : σχοίην, σχοίης, σχοίη, σχοῖμεν, σχοῖτε, σχοῖεν
Προστακτική : ---, σχές, σχέτω, ---, σχέτε, σχόντων (ή σχέτωσαν)
Απαρέμφατο : σχεῖν
Μετοχή :σχῶν, σχοῦσα, σχόν
 
Παρακείμενος : Οριστική :  ἔσχηκα, ἔσχηκας, ἔσχηκε, ἐσχήκαμεν, ἐσχήκατε, ἐσχήκασι(ν)
 
Υποτακτική
ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός ὦ, ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός ᾖς, ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός ᾖ
ἐσχηκότες- ἐσχηκυῖαι- ἐσχηκότα ὦμεν, ἐσχηκότες- ἐσχηκυῖαι- ἐσχηκότα ἦτε
ἐσχηκότες- ἐσχηκυῖαι- ἐσχηκότα ὦσι
 
Ευκτική
ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός εἴην, ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός εἴης, ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός εἴη
ἐσχηκότες- ἐσχηκυῖαι- ἐσχηκότα εἴημεν (εἶμεν)
ἐσχηκότες- ἐσχηκυῖαι- ἐσχηκότα εἴητε (εἶτε)
ἐσχηκότες- ἐσχηκυῖαι- ἐσχηκότα εἴησαν (εἶεν)
 
Προστακτική
---
ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός ἴσθι
ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός ἔστω
---
ἐσχηκότες- ἐσχηκυῖαι- ἐσχηκότα ἔστε
ἐσχηκότες- ἐσχηκυῖαι- ἐσχηκότα ἔστων
 Απαρέμφατο : ἐσχηκέναι
Μετοχή : ἐσχηκώς- ἐσχηκυῖα- ἐσχηκός
 Υπερσυντέλικος : Οριστική :  ἐσχήκειν, ἐσχήκεις, ἐσχήκει, ἐσχήκεμεν, ἐσχήκετε, ἐσχήκεσαν
 Μέση Φωνή
 
Ενεστώτας
Οριστική : ἔχομαι, ἔχῃ/ἔχει, ἔχεται, ἐχόμεθα, ἔχεσθε, ἔχονται
Υποτακτική : ἔχωμαι, ἔχῃ, ἔχηται, ἐχώμεθα, ἔχησθε, ἔχωνται
Ευκτική : ἐχοίμην, ἔχοιο, ἔχοιτο, ἐχοίμεθα, ἔχοισθε, ἔχοιντο
Προστακτική : ---, ἔχου, ἐχέσθω, ---, ἔχεσθε, ἐχέσθων ή ἐχέσθωσαν
Απαρέμφατο : ἔχεσθαι
Μετοχή : ἐχόμενος, ἐχομένη, ἐχόμενον
 
Παρατατικός : Οριστική : εἰχόμην, εἴχου, εἴχετο, εἰχόμεθα, εἴχεσθε, εἴχοντο
 
Μέλλοντας
Οριστική : ἕξομαι, ἕξῃ/ἕξει, ἕξεται, ἑξόμεθα, ἕξεσθε, ἕξονται
ή σχήσομαι, σχήσῃ/σχήσει, σχήσεται, σχησόμεθα, σχήσεσθε, σχήσονται
Ευκτική : ἑξοίμην, ἕξοιο, ἕξοιτο, ἑξοίμεθα, ἕξοισθε, ἕξοιντο
ή σχησοίμην, σχήσοιο, σχήσοιτο, σχησοίμεθα, σχήσοισθε, σχήσοιντο
Απαρέμφατο: ἕξεσθαι / σχήσεσθαι
Μετοχή : ἑξόμενος, ἑξομένη, ἑξόμενον		ή σχησόμενος, σχησομένη, σχησόμενον
  
Αόριστος Β΄
Οριστική: ἐσχόμην, ἔσχου, ἔσχετο, ἐσχόμεθα, ἔσχεσθε, ἔσχοντο
Υποτακτική : σχῶμαι, σχῇ, σχῆται, σχῶμεθα, σχῆσθε, σχῶνται
Ευκτική: σχοίμην, σχοῖο, σχοῖτο, σχοίμεθα, σχοῖσθε, σχοῖντο
Προστακτική : ---, σχοῦ, σχέσθω, ----, σχέσθε, σχέσθων ή σχέσθωσαν
Απαρέμφατο: σχέσθαι
Μετοχή : σχόμενος, σχομένη, σχόμενον
 
Παρακείμενος : Οριστική : ἔσχημαι, ἔσχησαι, ἔσχηται, ἐσχήμεθα, ἔσχησθε, ἔσχηνται
 
Υποτακτική
ἐσχημένος- ἐσχημένη-ἐσχημένον ὦ, ἐσχημένος- ἐσχημένη-ἐσχημένον ᾖς, ἐσχημένος- ἐσχημένη-ἐσχημένον ᾖ
ἐσχημένοι- ἐσχημέναι-ἐσχημένα ὦμεν
ἐσχημένοι- ἐσχημέναι-ἐσχημένα ἦτε
ἐσχημένοι- ἐσχημέναι-ἐσχημένα ὦσι
 
Ευκτική
ἐσχημένος- ἐσχημένη-ἐσχημένον εἴην, ἐσχημένος- ἐσχημένη-ἐσχημένον εἴης, ἐσχημένος- ἐσχημένη-ἐσχημένον εἴη
ἐσχημένοι- ἐσχημέναι-ἐσχημένα εἴημεν (εἶμεν)
ἐσχημένοι- ἐσχημέναι-ἐσχημένα εἴητε (εἶτε)
ἐσχημένοι- ἐσχημέναι-ἐσχημένα εἴησαν (εἶεν)
 
Προστακτική: ---, ἔσχησο, ἐσχήσθω, --- ἔσχησθε, ἐσχήσθων ή ἐσχήσθωσαν
 Απαρέμφατο : ἐσχῆσθαι
Μετοχή : ἐσχημένος, ἐσχημένη, ἐσχημένον

Υπερσυντέλικος : ἐσχήμην, ἔσχησο, ἔσχητο, ἐσχήμεθα, ἔσχησθε, ἔσχηντο





Αόριστος β' (ἔχω)
	Οριστική
	Υποτακτική
	Ευκτική
	Προστακτική
	Απαρέμφατο
	Μετοχή

	ἔσχον
	σχῶ
	σχοίην
	-
	σχεῖν
	σχὼν

	ἔσχες
	σχῇς
	σχοίης
	σχὲς
	 
	σχοῦσα

	ἔσχε
	σχῇ
	σχοίη
	σχέτω
	 
	σχὸν

	ἔσχομεν
	σχῶμεν
	σχοίημεν (σχοῖμεν)
	-
	 
	 

	ἔσχετε
	σχῆτε
	σχοίητε (σχοῖτε)
	σχέτε
	 
	 

	ἔσχον
	σχῶσι(ν)
	σχοίησαν (σχοῖεν)
	σχόντων (σχέτωσαν)
	 
	


Αόριστος β' (μετέχω)
	Οριστική
	Υποτακτική
	Ευκτική
	Προστακτική
	Απαρέμφατο
	Μετοχή

	μετέσχον
	μετάσχω
	μετάσχοιμι
	-
	μετασχεῖν
	μετασχὼν

	μετέσχες
	μετάσχῃς
	μετάσχοις
	μετάσχες
	 
	μετασχοῦσα

	μετέσχε
	μετάσχῃ
	μετάσχοι
	μετασχέτω
	 
	μετασχὸν

	μετέσχομεν
	μετάσχωμεν
	μετάσχοιμεν
	-
	 
	 

	μετέσχετε
	μετάσχητε
	μετάσχοιτε
	μετάσχετε
	 
	 

	μετέσχον
	μετάσχωσι(ν)
	μετάσχοιεν
	μετασχόντων (μετασχέτωσαν)
	 
	 


Αόριστος β' (προσέχω)
	Οριστική
	Υποτακτική
	Ευκτική
	Προστακτική
	Απαρέμφατο
	Μετοχή

	προσέσχον
	πρόσσχω
	πρόσσχοιμι
	-
	προσσχεῖν
	προσσχὼν

	προσέσχες
	πρόσσχῃς
	πρόσσχοις
	πρόσσχες
	 
	προσσχοῦσα

	προσέσχε
	πρόσσχῃ
	πρόσσχοι
	προσσχέτω
	 
	προσσχὸν

	προσέσχομεν
	πρόσσχωμεν
	πρόσσχοιμεν
	-
	 
	 

	προσέσχετε
	πρόσσχητε
	πρόσσχοιτε
	πρόσσχετε
	 
	 

	προσέσχον
	πρόσσχωσι(ν)
	πρόσσχοιεν
	προσσχόντων (προσσχέτωσαν)
	
	


Αόριστος β' (ἔχομαι)
	Οριστική
	Υποτακτική
	Ευκτική
	Προστακτική
	Απαρέμφατο
	Μετοχή

	ἐσχόμην
	σχῶμαι
	σχοίμην
	-
	σχέσθαι
	σχόμενος

	ἔσχου
	σχῇ
	σχοῖο
	σχοῦ
	 
	σχομένη

	ἔσχετο
	σχῆται
	σχοῖτο
	σχέσθω
	 
	σχόμενον

	ἐσχόμεθα
	σχώμεθα
	σχοίμεθα
	-
	 
	 

	ἔσχεσθε
	σχῆσθε
	σχοῖσθε
	σχέσθε
	 
	 

	ἔσχοντο
	σχῶνται
	σχοῖντο
	σχέσθων
	 
	 


Αόριστος β' (προσέχομαι)
	Οριστική
	Υποτακτική
	Ευκτική
	Προστακτική
	Απαρέμφατο
	Μετοχή

	προσεσχόμην
	πρόσσχωμαι
	προσσχοίμην
	-
	προσσχέσθαι
	προσσχόμενος

	προσέσχου
	πρόσσχῃ
	πρόσσχοιο
	προσσχοῦ*
	 
	προσσχομένη

	προσέσχετο
	πρόσσχηται
	πρόσσχοιτο
	προσσχέσθω
	 
	προσσχόμενον

	προσεσχόμεθα
	προσσχώμεθα
	προσσχοίμεθα
	-
	 
	 

	προσέσχεσθε
	πρόσσχησθε
	πρόσσχοισθε
	πρόσσχεσθε
	 
	 

	προσέσχοντο
	πρόσσχωνται
	πρόσσχοιντο
	προσσχέσθων
	 
	 


Αόριστος β' (παρέχω-παρέχομαι)
	Οριστική
	Υποτακτική
	Ευκτική
	Προστακτική
	Απαρέμφατο
	Μετοχή

	παρεσχόμην
	παράσχωμαι
	παρασχοίμην
	-
	παρασχέσθαι
	προσσχόμενος

	παρέσχου
	παράσχῃ
	παράσχοιο
	παράσχου*
	 
	προσσχομένη

	παρέσχετο
	παράσχηται
	παράσχοιτο
	παρασχέσθω
	 
	προσσχόμενον

	παρεσχόμεθα
	παρασχώμεθα
	παρασχοίμεθα
	-
	 
	 

	παρέσχεσθε
	παράσχησθε
	παράσχοισθε
	παράσχεσθε
	 
	 

	παρέσχοντο
	παράσχωνται
	παράσχοιντο
	παρασχέσθων
	 
	 


*Στη λήγουσα τονίζεται μόνο αν είναι σύνθετο με μονοσύλλαβη πρόθεση

Αναλυτική κλίση ρήματος «φέρω»   

Ενεργητική Φωνή 

Ενεστώτας
Οριστική :φέρω, φέρεις, φέρει, φέρομεν, φέρετε, φέρουσι(ν) 
Υποτακτική : φέρω, φέρῃς, φέρῃ, φέρωμεν, φέρητε, φέρωσι(ν) 
Ευκτική : φέροιμι, φέροις, φέροι, φέροιμεν, φέροιτε, φέροιεν 
Προστακτική :---, φέρε, φερέτω, ---, φέρετε, φερόντων (ή φερέτωσαν) 
Απαρέμφατο : φέρειν		Μετοχή : φέρων, φέρουσα, φέρον 

[bookmark: _Hlk41116788]Παρατατικός : ἔφερον, ἔφερες, ἔφερε, ἐφέρομεν, ἐφέρετε, ἔφερον

Μέλλοντας 
Οριστική : οἴσω, οἴσεις, οἴσει, οἴσομεν, οἴσετε, οἴσουσι(ν) 
Ευκτική : οἴσοιμι, οἴσοις, οἴσοι, οἴσοιμεν, οἴσοιτε, οἴσοιεν 
Απαρέμφατο : οἴσειν		Μετοχή : οἴσων, οἴσουσα, οἶσον

ΑΟΡΙΣΤΟΣ Β
Οριστική : ἤνεγκον, ἤνεγκες, ἤνεγκε(ν), ἠνέγκομεν, ἠνέγκετε, ἤνεγκον
Υποτακτική : ἐνέγκω, ἐνέγκῃς, ἐνέγκῃ, ἐνέγκωμεν, ἐνέγκητε, ἐνέγκωσι(ν) 
Ευκτική : ἐνέγκοιμι, ἐνέγκοις, ἐνέγκοι, ἐνέγκοιμεν, ἐνέγκοιτε, ἐνέγκοιεν 
Προστακτική : ---, ἔνεγκε, ἐνεγκέτω, ---, ἐνέγκετε, ἐνεγκόντων (ή ἐνεγκέτωσαν) 
Απαρέμφατο : ἐνεγκεῖν		Μετοχή : ἐνεγκών, ἐνεγκοῦσα, ἐνεγκόν 

Παρακείμενος 
Οριστική : ἐνήνοχα, ἐνήνοχας, ἐνήνοχε, ἐνηνόχαμεν, ἐνηνόχατε, ἐνηνόχασι(ν)
Υποτακτική
[bookmark: _Hlk41121904][bookmark: _Hlk43730589]ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός ὦ , ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός ᾖς
ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός ᾖ
[bookmark: _Hlk42360146]ἐνηνοχότες- ἐνηνοχυῖαι- ἐνηνοχότα ὦμεν, ἐνηνοχότες- ἐνηνοχυῖαι- ἐνηνοχότα ἦτε
ἐνηνοχότες- ἐνηνοχυῖαι- ἐνηνοχότα ὦσι

Ευκτική
[bookmark: _Hlk41122357]ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός εἴην , ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός εἴης
ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός εἴη
ἐνηνοχότες- ἐνηνοχυῖαι- ἐνηνοχότα εἴημεν (εἶμεν), ἐνηνοχότες- ἐνηνοχυῖαι- ἐνηνοχότα εἴητε (εἶτε)
ἐνηνοχότες- ἐνηνοχυῖαι- ἐνηνοχότα εἴησαν (εἶεν) 

Προστακτική 
---
ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός ἴσθι
ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός ἔστω
---
ἐνηνοχότες- ἐνηνοχυῖαι- ἐνηνοχότα ἔστε
ἐνηνοχότες- ἐνηνοχυῖαι- ἐνηνοχότα ἔστων 
Απαρέμφατο : ἐνηνοχέναι		Μετοχή : ἐνηνοχώς- ἐνηνοχυῖα- ἐνηνοχός

Υπερσυντέλικος  : ἐνηνόχειν, ἐνηνόχεις, ἐνηνόχει, ἐνηνόχεμεν, ἐνηνόχετε, ἐνηνόχεσαν 

Μέση Φωνή 

Ενεστώτας
Οριστική : φέρομαι, φέρῃ/φέρει, φέρεται, φερόμεθα, φέρεσθε, φέρονται 
Υποτακτική : φέρωμαι, φέρῃ, φέρηται, φερώμεθα, φέρησθε, φέρωνται 
Ευκτική : φεροίμην, φέροιο, φέροιτο, φεροίμεθα, φέροισθε, φέροιντο 
Προστακτική : ---, φέρου, φερέσθω, ---, φέρεσθε, φερέσθων ή φερέσθωσαν 
Απαρέμφατο : φέρεσθαι , 			Μετοχή : φερόμενος, φερομένη, φερόμενον 

Παρατατικός : ἐφερόμην, ἐφέρου, ἐφέρετο, ἐφερόμεθα, ἐφέρεσθε, ἐφέροντο

Μέλλοντας
Οριστική : οἴσομαι, οἴσῃ/οἴσει, οἴσεται, οἰσόμεθα, οἴσεσθε, οἴσονται 
Ευκτική :οἰσοίμην, οἴσοιο, οἴσοιτο, οἰσοίμεθα, οἴσοισθε, οἴσοιντο 
Απαρέμφατο : οἴσεσθαι 		Μετοχή : οἰσόμενος, οἰσομένη, οἰσόμενον 
Αόριστος Β΄
Οριστική : ἠνεγκόμην, ἠνέγκου, ἠνέγκετο, ἠνεγκόμεθα, ἠνέγκεσθε, ἠνέγκοντο 
Υποτακτική : ἐνέγκωμαι, ἐνέγκῃ, ἐνέγκηται, ἐνεγκώμεθα, ἐνέγκησθε, ἐνέγκωνται 
Ευκτική : ἐνεγκοίμην, ἐνέγκοιο, ἐνέγκοιτο, ἐνεγκοίμεθα, ἐνέγκοισθε, ἐνέγκοιντο 
Προστακτική : ---, ἐνεγκοῦ, ἐνεγκέσθω, ---, ἐνέγκεσθε, ἐνεγκέσθων 
Απαρέμφατο: ἐνεγκέσθαι			Μετοχή : ἐνεγκόμενος, ἐνεγκομένη, ἐνεγκόμενον 

Παρακείμενος 
Οριστική : ἐνήνεγμαι, ἐνήνεξαι, ἐνήνεκται, ἐνηνέγμεθα, ἐνήνεχθε, ἐνηνεγμένοι εἰσί(ν)  
Υποτακτική 
[bookmark: _Hlk42360866]ἐνηνεγμένος- ἐνηνεγμένη-ἐνηνεγμένον ὦ, ἐνηνεγμένος- ἐνηνεγμένη-ἐνηνεγμένον ᾖς
ἐνηνεγμένος- ἐνηνεγμένη-ἐνηνεγμένον ᾖ
ἐνηνεγμένοι- ἐνηνεγμέναι-ἐνηνεγμένα ὦμεν, ἐνηνεγμένοι- ἐνηνεγμέναι-ἐνηνεγμένα ἦτε
ἐνηνεγμένοι- ἐνηνεγμέναι-ἐνηνεγμένα ὦσι
Ευκτική
ἐνηνεγμένος- ἐνηνεγμένη-ἐνηνεγμένον εἴην, ἐνηνεγμένος- ἐνηνεγμένη-ἐνηνεγμένον εἴης
ἐνηνεγμένος- ἐνηνεγμένη-ἐνηνεγμένον εἴη
ἐνηνεγμένοι- ἐνηνεγμέναι-ἐνηνεγμένα εἴημεν (εἶμεν), ἐνηνεγμένοι- ἐνηνεγμέναι-ἐνηνεγμένα εἴητε (εἶτε)
ἐνηνεγμένοι- ἐνηνεγμέναι-ἐνηνεγμένα εἴησαν (εἶεν)
Προστακτική
---, ἐνήνεξο, ἐνηνέχθω, --- ἐνήνεχθε, ἐνηνέχθων ή ἐνηνέχθωσαν 
Απαρέμφατο : ἐνήνεχθαι 		Μετοχή : ἐνηνεγμένος, ἐνηνεγμένη, ἐνηνεγμένον

Υπερσυντέλικος
ἐνηνέγμην, ἐνήνεξο, ἐνήνεκτο, ἐνηνέγμεθα, ἐνήνεχθε, ἐνηνεγμένοι ἦσαν 
ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ : .....................................................................................................
ΕΞΑΣΚΗΣΗ ΣΤΗΝ ΚΛΙΣΗ ΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ
ἀγγέλλω, ἤγγελλον, ἀγγελῶ, ἤγγελον (β), ἤγγελκα, ἠγγέλκειν
ἀγγέλλομαι, ἠγγελόμην, ἀγγελοῦμαι, ἠγγελόμην (β), ἤγγελμαι, ἠγγέλμην
ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἀγγέλλω
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	



	ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΥ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΠΑΡΑΚΕΙ
ΜΕΝΟΥ
	
ΚΛΙΣΗ ΜΕΤΟΧΗΣ

	ἤγγελλον
	ἤγγελκα
	ὁ
	ἀγγέλων
	οἱ
	ἀγγέλοντες
	ἡ 
	ἀγγέλουσα
	αἱ ἀγγέλουσαι

	
	
	τοῦ
	
	τῶν
	
	τῆς
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	



ΑΟΡΙΣΤΟΣ β’ – ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἤγγελον
	ἀγγέλω
	ἀγγέλοιμι
	---
	
	

	
	
	
	ἄγγελε
	ἀγγελεῖν
	ὁ

	
	
	
	
	
	ἡ

	
	
	
	
	
	τό

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	




ΑΟΡΙΣΤΟΣ β’ – ΜΕΣΗ ΦΩΝΗ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἠγγελόμην
	ἀγγέλωμαι
	ἀγγελλοίμην
	 ---
	
	

	
	
	
	ἀγγελοῦ
	ἀγγελέσθαι
	ἀγγελόμενος

	
	
	
	
	
	ἀγγελομ

	
	
	
	
	
	ἀγγελομ

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	


ΑΟΡΙΣΤΟΣ β’ – ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἤγαγον
	ἀγάγω
	ἀγάγ
	ἀγαγ
	---
	

	
	
	
	
	ἀγαγ
	ὁ ἀγαγ

	
	
	
	
	
	ἡ ἀγαγ

	
	
	
	
	
	τό ἀγαγ

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	


ΑΟΡΙΣΤΟΣ β’ – ΜΕΣΗ ΦΩΝΗ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜ
ΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἠγαγ - όμην
	ἀγάγ - ωμαι
	ἀγάγ -
	ἀγαγ -
	---
	

	
	
	
	
	ἀγαγ
	ἀγαγ

	
	
	
	
	
	ἀγαγ

	
	
	
	
	
	ἀγαγ

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	


ΑΟΡΙΣΤΟΣ β’ – ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἔλαβον
	λάβ-ω
	λαβ -
	---
	
	

	
	λαβ -
	λαβ -
	λαβ -
	λαβ -
	λαβ -

	
	λαβ -
	λαβ -
	λαβ -
	
	λαβ -

	
	λαβ -
	λαβ -
	----
	
	λαβ -

	
	λαβ -
	λαβ -
	λαβ -
	
	

	
	λαβ -
	λαβ -
	λαβ -
	
	



ΑΟΡΙΣΤΟΣ β’ – ΜΕΣΗ ΦΩΝΗ -γίγνομαι
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜ
ΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἐ -γεν - όμην
	γέν -ωμαι
	γέν -
	----  
	
	γεν -

	
	γέν -
	γέν -
	γέν -
	γέν -
	γεν -

	
	γέν -
	γέν -
	γέν -
	
	γεν -

	
	γέν -
	γέν -
	----
	
	

	
	γέν -
	γέν -
	γέν -
	
	

	
	γέν -
	γέν -
	γέν -
	
	



ΑΟΡΙΣΤΟΣ β’ – ΜΕΣΗ ΦΩΝΗ –αἰσθάνομαι
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜ
ΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ᾐσθ - όμην
	αἴσθ - ωμαι
	αἴσθ -
	
	
	

	
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	
	αἴσθ -

	
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	αἴσθ -

	
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	
	
	αἴσθ -

	
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	
	

	
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	αἴσθ -
	
	


ΑΡΧΙΚΟΙ ΧΡΟΝΟΙ : πάσχω, ἔπασχον, πείσομαι, ἔπαθον (β’), πέπονθα, ἐπεπόνθειν
ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	πάσχω
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	





	ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΥ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΜΕΛΛΟΝΤΑ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΠΑΡΑΚΕΙΜΕΝΟΥ

	ἔπασχον
	πείσομαι
	πέπονθα

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


ΑΟΡΙΣΤΟΣ Β’		
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἔπαθον
	πάθ-
	πάθ-
	-
	
	

	
	πάθ-
	πάθ-
	πάθ-
	παθ-
	παθ-

	
	πάθ-
	πάθ-
	παθ-
	
	παθ-

	
	πάθ-
	πάθ-
	-
	
	παθ-

	
	πάθ-
	πάθ-
	πάθ-
	
	

	
	πάθ-
	πάθ-
	παθ-
	
	


ΑΡΧΙΚΟΙ ΧΡΟΝΟΙ : τυγχάνω, ἐτύγχανον, τεύξομαι/ τεξοῦμαι, ἔτυχον, τετύχηκα, ἐτετυχήκειν
ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	τυγχάνω
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	



	ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΥ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΜΕΛΛΟΝΤΑ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΠΑΡΑΚΕΙΜΕΝΟΥ

	ἐτύγχανον
	τεύξομαι
	τετύχηκα

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


ΑΟΡΙΣΤΟΣ Β’		
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	ἔτυχ-ον
	τύχ-
	τύχ-
	-
	
	

	
	τύχ-
	τύχ-
	τύχ-
	
	τυχ-

	
	τύχ-
	τύχ-
	τυχ-
	τυχ-
	τυχ-

	
	τύχ-
	τύχ-
	-
	
	τυχ-

	
	τύχ-
	τύχ-
	τύχ-
	
	

	
	τύχ-
	τύχ-
	τύχ-
	
	



ΑΡΧΙΚΟΙ ΧΡΟΝΟΙ : λέγω, ἔλεγον, λέξω/ἐρῶ, ἔλεξα/ εἶπα/εἶπον (β), εἴρηκα, εἰρήκειν
λέγομαι, ἐλεγόμην, λέξομαι/ἐροῦμαι, ἐλεξάμην, εἰπόμην (β), εἴρημαι, εἰρήμην
ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	λέγω
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	


ΑΟΡΙΣΤΟΣ Β’		
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ
	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	εἶπον
	εἴπ-ω
	εἴπ-
	-
	
	

	
	εἴπ-
	εἴπ-
	
	εἰπ-
	

	
	εἴπ-
	εἴπ-
	
	
	εἰπ-

	
	εἴπ-
	εἴπ-
	-
	
	εἰπ-

	
	εἴπ-
	εἴπ-
	εἴπ-
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	εἴπ-
	εἴπ-
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